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SLOVENSKÁ TECHNICKÁ UNIVERZITA V BRATISLAVE 
 

ZÁPIS č. 9/2021 
z on-line zasadnutia Kolégia rektora STU zo dňa 29.11.2021 

 
PRÍTOMNÍ:   Dr. h. c. Prof. h. c. Prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík, prof. Ing. Marián Peciar, PhD., Mgr. Rastislav Igliar, prof. 

Ing. arch. Ľubica Vitková, PhD., prof. Ing. Ján Híveš, PhD.,doc. Ing. Mikuláš Bittera, PhD., prof. Ing. Štefan 
Stanko, PhD., doc. Ing. Maximilián Strémy, PhD., Ing. Lukáš Šoltés, PhD., prof. Ing. Pavol Tanuška, PhD., 
prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., prof. Ing. arch. Pavel Gregor, PhD., prof. Dr. Ing. Miloš Oravec, Dr.h.c. prof. Ing. 
Ľubomír Šooš, PhD., prof. Ing. Stanislav Unčík, PhD., doc. Ing. Marián Zajko, PhD., doc. Ing. Anna Ujhelyiová, 
CSc. 

 
TRVALE PRIZVANÍ:   doc. Ing. Peter Makýš, PhD., Ing. Marián Ďurkovič, Ing. Juraj Rybanský 
 
PROGRAM:   

 
1. Otvorenie 
2. Excelentný výskum pre nápočet dotácie - modelované dáta (prezentácia) 
3. Princípy peer-review hodnotenia výstupov vedeckého výkonu v roku 2022 za obdobie 2014-2019 (prezentácia) 
4. Aktuálne otázky STU v súvislosti s COVID-19 - ústna informácia  
5. Správa o činnosti CVT za I. polrok 2021  
6. Správa o činnosti ÚZ CAŠ STU za 1. polrok 2021 
7. Vízia rozvoja CAŠ STU a potenciál využitia areálu na propagáciu STU  
8. Zabezpečenie prístupov do vedeckých elektronických informačných zdrojov na rok 2022  
9. Nástroje na podporu publikovania  
10. Rôzne 
 

K BODU 1:  Otvorenie 
 
V úvode rokovania rektor privítal členov kolégia rektora a prizvaných hostí v on-line priestore a informoval prítomných o programe  
9. zasadnutia Kolégia rektora STU v roku 2021.  
 
UZNESENIE: 9.1/2021-KR 
Kolégium rektora STU súhlasí s programom 9. zasadnutia Kolégia rektora STU. 
 
K BODU 2:  Excelentný výskum pre nápočet dotácie - modelované dáta 
 
Rektor privítal doc. Mgr. Martina Kanovského, PhD., riaditeľa Odboru stratégií a koncepcií vedy, výskumu a vysokých škôl MŠVVaŠ SR, 
a požiadal ho o uvedenie prezentácie. 
Doc. Kanovský poďakoval za pozvanie. Následne sa venoval svojej prezentácii na tému kvantitatívnych modelov pod názvom 
„Identifikácia excelentných súčastí VVŠ ako príprava indikátorov a podkladov výkonnostných zmlúv“. 
Upozornil, že o výkonnostných zmluvách sa bude rokovať individuálne s VŠ (VŠ si sama na základe dostupných dát zvolí, ktoré indikátory 
bude chcieť plniť). Výhodou oproti súčasnému rozpisu dotácie podľa jeho vyjadrenie je, že indikátory a ich plnenie nebudú naviazané na 
ostatné školy. Následne prezentoval detaily vrátane informácie, čo konkrétne je považované za excelentný výskum a ako sa ho snažili 
identifikovať.  
 
Na tému sa viedla široká diskusia, do ktorej sa zapojili s rôznymi otázkami a podnetmi takmer všetci členovi kolégia rektora. 
 
UZNESENIE: 9.2/2021-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie prednesenú prezentáciu na tému „Excelentný výskum pre nápočet dotácie - modelované dáta“. 
 
K BODU 3: Princípy peer-review hodnotenia výstupov vedeckého výkonu v roku 2022 za obdobie 2014-2019  

 
Rektor uviedol v poradí druhú prezentáciu doc. Mgr. Martina Kanovského, PhD., riaditeľa Odboru stratégií a koncepcií vedy, výskumu a 
vysokých škôl MŠVVaŠ SR. 
Doc. Kanovský konštatoval, že pre peer-review hodnotenie bola vytvorená pracovná skupina, ktorá aktuálne končí svoju činnosť. 
Hodnotenie bude prebiehať budúci rok. Na základe práce pracovnej skupiny bolo identifikovaných 28 vedeckých oblastí hodnotenia. Pre 
pracoviská sa vytvoria profily kvality, avšak hodnotenie nebude evaluáciou VŠ, nepôjde o posudzovanie silných a slabých stránok VŠ. V 
každej oblasti hodnotenia by sa mali predložiť výstupy, ktoré ohodnotia primárne medzinárodní odborníci pomocou peer-review 
hodnotenia a súčasne by sa vypracoval profil kvality.  
Následne sa venoval detailom a vysvetlil podrobnosti. 
 
Na tému sa viedla široká diskusia, do ktorej sa zapojili s rôznymi otázkami a podnetmi takmer všetci členovi kolégia rektora. 
 
UZNESENIE: 9.3/2021-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie prednesenú prezentáciu na tému „Princípy peer-review hodnotenia výstupov vedeckého výkonu  
v roku 2022 za obdobie 2014-2019 “. 
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K BODU 4:  Aktuálne otázky STU v súvislosti s COVID-19 - ústna informácia 
 
Rektor požiadal predsedu KŠ STU, prorektora Bitteru, aby v krátkosti informoval o aktuálnej situácii ohľadom pandémie COVID-19. 
Prorektor Bittera informoval, že STU k 26.11. 2021 eviduje 22 pozitívnych prípadov infekcie (5 zamestnancov, 17 študentov) a 6 
podozrení. Počty však nepovažuje za presné vzhľadom na skutočnosť, že nie všetky súčasti hlásia aktuálny stav. Všetky fakulty, okrem SjF 
STU, vzdelávajú dištančnou formou.  
Následne stručne informoval o možnostiach a postupe jednotlivých fakúlt pri povinnom testovaní zamestnancov.  
 
UZNESENIE: 9.4/2021-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o aktuálnej situácii na STU v súvislosti s COVID-19. 
 
K BODU 5: Správa o činnosti CVT za I. polrok 2021 
 
Materiál uviedol prorektor Stanko. Prizvaný: Ing. Ďurkovič, riaditeľ CVT STU. 
Riaditeľ CVT STU krátko uviedol správu, zameral sa primárne len na hlavné body, konkrétne: 

 elektronizácia procesov, významnou implementáciou bola napr. funkcia eVoľby do AISu - nástroj je prístupný pre všetky druhy 
hlasovania, funkcia je integrálnou súčasťou AISu  

 naplnenie funkčnej schémy STU do EIS Magion 
 elektronizácia schvaľovania zmlúv 
 upgrade komunikačnej infraštruktúry, všetky areály budú pokryté vysokorýchlostnou najmodernejšou infraštruktúrou 
 plne funkčné aplikácie Office 365 a aplikácie MS Teams pre realizáciu dištančnej výučby (nebolo jasné, či MŠVVaŠ SR licenciu 

predĺži, avšak uvedené sa na poslednú chvíľu podarilo) - na ďalší rok má STU zabezpečený balík Office 365 vrátane všetkých 
aplikácií 

 
Z diskusie: 
Predseda AS STU, prof. Peciar 

 uviedol, že na SjF STU nie je dostupná sieť EDUROAM, zaujímal sa o riešenie 
o Ing. Ďurkovič informoval, že sieť je prevádzkovaná na všetkých súčastiach, nemá informáciu o danom probléme 

 bude komunikovať s vedúcim VS a problém vyriešia 
 
Prorektor Bittera 

 konštatoval, že systémy používané na STU stoja nemalé finančné prostriedky, do budúcnosti odporučil uviesť v dokumente aj 
sumy, ktoré za ne STU platí 

o uvedené bude súčasťou komplexnej správy za rok 2021 vrátane ďalších ekonomických ukazovateľov 
 
Rektor 

 upozornil na potrebu registrácie spoločných projektov – navrhol doriešiť spolu s ďalšími funkcionalitami (vyšpecifikovať 
súčasný stav a navrhnúť ďalšie kroky) 

o Ing. Ďurkovič upozornil aj na doplnenie funkcionalít v súvislosti s akreditáciou a VSK 
 
V závere prorektor Stanko konštatoval, že STU používa nelegálne licencie softvéru ANSYS (k dispozícii je legálna alternatíva), podľa 
všetkého ide študentov. Upozornil na hroziace pokuty a požiadal dekanov o súčinnosť. 
 
Rektor poďakoval riaditeľovi CVT STU za vypracovanie správy, za diskusiu a ukončil predmetný bod rokovania. 
 
UZNESENIE: 9.5/2021-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie Správu o činnosti CVT STU za 1. polrok 2021. 
UZNESENIE: 9.5.1/2021-KR 
Kolégium rektora STU ukladá vyriešiť problém nefunkčnosti wifi siete EDUROAM na SjF STU v spolupráci s vedúcim výpočtového  
strediska. 
          Z: Ing. Ďurkovič 
          T: čo najskôr 
 
K BODU 6: Správa o činnosti ÚZ CAŠ STU za 1. polrok 2021 
 
Materiál uviedol prorektor Stanko. Prizvaný: Mgr. Gejmovský, riaditeľ ÚZ CAŠ STU. 
Mgr. Gejmovský informoval, že rok 2021 bol poznačený pandémiou, čo malo veľký dopad na príjmy, na ktorých je CAŠ STU závislé. 
Očakáva, že do konca roka zostane centrum zatvorené, bez potrebných príjmov.  
Požiadal prítomných o zaujatie stanoviska k:  

 situácii ohľadom telocvične Mladosť, ktorá je v havarijnom stave (strata predstavuje cca 20 tis. EUR ročne) 
 riešeniu situácie s telovýchovnou jednotou a atletickým oddielom, podľa jeho vyjadrenia by mali byť podporené všetky športy 

Ďalej konštatoval, že sa darí zlepšovať propagáciu areálu, avšak postavenie centra v rámci STU by sa malo jednoznačne definovať - so 
silnou orientáciou na STU. Požiadal aj o riešenie počtu zamestnancov (jeho navýšenie), poukázal na problém zastupiteľnosti. 
Záverom navrhol uskutočniť výjazdové rokovanie priamo na Mladej Garde. 
 
Z diskusie: 
Prorektor Bittera 

 zaujímal sa, či je činnosť CAŠ koordinovaná Radou športu STU 
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o Mgr. Gejmovský uviedol, že Rada športu STU by podľa jeho názoru nemala príliš zasahovať do činnosti CAŠ STU, 
vysvetlil, že členovia rady nemajú prehľad o fungovaní centra 

 v materiáli sa spomína návštevnosť až 2 000 ľudí – zaujímal sa, či je možné odhadnúť, koľko z nich je zamestnancov, resp. 
študentov STU 

o vďaka nainštalovanej bráne je možné uvedené zistiť  
 
Dekan Šooš 

 považuje za dobré, že od mája 2021 je “nový vstupný systém na MG STU” s cieľom kontrolovať vstup do areálu (aj v súvislosti 
s COVID-19) - areál je majetok, ktorý treba udržiavať, ale aj chrániť  

 podľa jeho vyjadrenia všetky subjekty vrátane AO Slávia STU by mali rešpektovať usmernenia CAŠ STU, v konečnom dôsledku je 
to aj v ich záujme, a je to stále priestor STU, nie AO Slávia 

 STU by nemalo podporovať len Atletický oddiel, má aj iné významné športové osobnosti a subjekty 
o ide o dlhodobý problém, diskusia je komplikovaná, predmetnej záležitosti je potrebné venovať viac času 

 poukázal na potrebu vyriešiť otázku spätného prevzatia a využívania tenisových kurtov zo strany mesta. Tenisové kurty podľa 
jeho vyjadrenia určite vykazujú najvyšší zisk.   

o uvedené je v riešení v kompetencii kvestora 
 
Rektor poďakoval riaditeľovi CAŠ STU za vypracovanie správy, za diskusiu a ukončil predmetný bod rokovania. 
 
UZNESENIE: 9.6/2021-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie Správu o činnosti ÚZ CAŠ STU za 1. polrok 2021. 
 
K BODU 7: Vízia rozvoja CAŠ STU a potenciál využitia areálu na propagáciu STU 
 
Uvedený bod rektor navrhol z dôvodu časovej tiesne vypustiť z programu rokovania a presunúť ho na nasledujúce rokovanie kolégia 
rektora. Podľa jeho vyjadrenia si materiál vyžaduje viac časového priestoru a plnohodnotnú diskusiu. 
 
UZNESENIE: 9.7/2021-KR 
Kolégium rektora STU súhlasí s vypustením bodu „Vízia rozvoja CAŠ STU a potenciál využitia areálu na propagáciu STU“ z rokovania  
a odporúča sa ním zaoberať na zasadnutí Kolégia rektora STU dňa 31.1.2022. 
 
K BODU 8: Zabezpečenie prístupov do vedeckých elektronických informačných zdrojov na rok 2022 
 
Materiál uviedol prorektor Híveš v súlade s aktivitami útvaru a na základe materiálu schváleného na zasadnutí Kolégia rektora STU dňa  
7. 9. 2020 o zabezpečení prístupov do vedeckých elektronických informačných zdrojov (ďalej len EIZ) pre STU.  
 
Z diskusie: 
Predseda AS STU, prof. Peciar 

 zaujímal sa, či existuje nejaké vyhodnotenie početnosti prístupov do jednotlivých EIZ, príp. nejaký štatistický prepočet 
vynaložených prostriedkov na 1 prístup 

o vyhodnotenie t.č. nie je k dispozícii, ročné obdobie končí 31.12.2021, do konca marca 2022 budú výsledky k dispozícii, 
tzn. informácie o kompletnosti prístupu za príslušné obdobie budú známe na jar 2022 

 
Prorektor Bittera 

 uviedol, že z AS STU v minulosti zaznievali hlasy, či nejde o duplicitné databázy z CVTI SR, zaujímal sa, či je uvedené obhájiteľné, 
keďže v čase schvaľovania rozpisu dotácie už pôjde o minuté prostriedky 

o databázy sú schvaľované ku koncu roka, prorektor Híveš sa pokúsi o zmenu, t.č. však uvedené nie je možné realizovať 
iným spôsobom 

 
Dekan Šooš 

 konštatoval, že prof. Kopáčik pri poslednej interpolácii k cenám databáz  informoval, že s dotknutými spoločnosťami sa o cenách 
nerokovalo už niekoľko rokov a prisľúbil, že sa s nimi uskutočnia rokovania. Zaujímal sa, či sa takéto rokovania uskutočnili a či sa 
podarilo vyrokovať zníženie ceny   

o prorektor Híveš nedisponuje predmetnými informáciami, avšak rokovania by rád realizoval osobne až po previerke 
prístupov, konštatoval, že ceny nie sú stabilné, dokonca sa každý rok mierne zvyšujú 

 
Rektor poďakoval za diskusiu a ukončil predmetný bod rokovania. 
 
UZNESENIE: 9.8/2021-KR 
Kolégium rektora STU súhlasí s návrhom na zabezpečenie prístupov do vedeckých informačných zdrojov a ich financovanie na rok 2022. 
 
K BODU 9: Nástroje na podporu publikovania 
 
Materiál uviedol prorektor Híveš v súlade s aktivitami útvaru. Zdôraznil, že nástroj je potrebné chápať ako podporu vedeckého 
publikovania na STU. Ide o výkonný softvér, ktorý zabezpečuje plnú editáciu textov. Nástroj bude k dispozícii kompletne všetkým. 
 
Z diskusie: 
Predseda AS STU, prof. Peciar 

 vyjadril plnú podporu zakúpeniu predmetného nástroja 
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Dekan Oravec 

 konštatoval, že to vyzerá byť rozumný nástroj a investíciu podporil 
 
Prorektor Bittera 

 zaujímal sa, kto bude mať prístup k uvedenému nástroju   
o prístup bude zabezpečený pre registrovaných, ale aj pre neregistrovaných užívateľov 

 
Dekan Gatial taktiež vyjadril podporu nástroju, podľa jeho vyjadrenia si ho užívatelia pochvaľujú. 
 
Prorektor Híveš doplnil, že pomer cena/výkon je výrazne v prospech STU.  
Záverom rektor poďakoval za diskusiu a ukončil predmetný bod rokovania s odporúčaním zakúpiť nástroj čo najrýchlejšie. 
 
UZNESENIE: 9.9/2021-KR 
Kolégium rektora STU súhlasí s financovaním predplatného pre nástroj Writefull pre STU na rok 2022.  
 
K BODU 10: Rôzne 
 
Prorektorka Vitková 

 avizovala, že v rámci projektu EULIST bude potrebné vybrať 50 kolegov (týka sa všetkých pracovísk, ktoré sú v rámci 
jednotlivých skupín viazané na projekt), bližšie informácie budú poskytnuté na nadchádzajúcom zasadnutí vedenia 

 
Predseda AS STU, prof. Peciar 

 informoval o programe zasadnutia AS STU, ktorý bude prebiehať v režime OTP 
 

Dekan Oravec 
 zaujímal sa o nové informácie k novele VŠ zákona (v rámci uskutočnených rozhovorov a diskusií)  

o prorektori Híveš a Bittera informovali, že rozpor zo strany STU naďalej trvá 
o na rozporové konanie bola zo strany MŠVVaŠ SR predložená kompletne upravená nová “pracovná” verzia materiálu, 

ktorú neboli ochotní poskytnúť 
o zásadné veci neboli zmenené 

Rektor doplnil, že sa na UK uskutoční diskusia o ďalších možných krokoch. 
 
doc. Makýš 

 informoval, že minulý týždeň zasadala Rada pre VSK, ktorá sa zaoberala HaI konaniami 
o boli predložené 4 konania za SvF STU, 8 z FEI STU, 1 spoločné z FEI STU a FIIT STU 
o všetky predložené konania boli schválené 
o 1 konanie bolo odložené (SvF STU “pozemné stavby a architektúra”) 

 
Rektor poďakoval za vstupy v rámci bodu Rôzne a ukončil predmetný bod rokovania. 
Záverom poďakoval prítomným za aktívnu účasť na rokovaní a ukončil 9. zasadnutie Kolégia rektora STU.  
 
 
Plánované termíny najbližších zasadnutí: 
 

November 29.11.2021 AS STU 14:00  

December 6.12.2021 V STU 09:00 ON-LINE 

 13.12.2021 VR SU 09:00 ON-LINE 

 20.12.2021 KR STU 09:00 ON-LINE 

 
 
Zapísala: 1.12.2021       Zápisnicu overil: 2.12.2021 
Erika Jevčáková, BSBA, v.r.       prof. Ing. Ján Híveš, PhD., v.r. 
 


